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    Powinniśmy dbać o to, aby nasza wiara wzrastała, abyśmy byli mocni duchowo. Cieszy nas
ta wspaniała świątynia (uroczystość w Międzyrzeczu), ale bardziej nas cieszy to, że jest ona
wypełniona ludem wiernym, bo wtedy nie byłoby nas, nie byłoby sensu odnawiania i budowania
świątyń. Wy jesteście tą żywą świątynią, wy jesteście żywymi kamieniami, z których zbudowany
jest dom dla Pana. Niech wiara mnoży się w naszym narodzie. 
   
    O. Jan Bańkowski, Łomża
    Wiara powinna wzrastać, nie wolno jej przygaszać, powinna być żywa. Jak będzie żywa
wiara, to będzie radość. †    
    Andrzej Mikołajew-Paszkiewicz, facebook
    "Wierzyć w Boga – nie znaczy wierzyć, że Bóg istnieje. Jest to przede wszystkim wiara w to,
że Bóg kieruje historią i naszym życiem" (Jules Bastien-Lepage). Oczywiście, większość ludzi
ma uczucie religijne, i można powiedzieć, że każda dusza ludzka jest otwarta na świętość.
Doświadczając cierpienia, śmierci i wolności, każdy staje przed rzeczywistością,
niewspółmiernie go przeważającą. Ludzie zawsze poszukują Boga, lecz wielki dramat polega
na tym, że człowiek może powiedzieć Bogu "nie", schylając kolano przed idolami. Dzisiaj
problem tkwi nie w ateizmie, a w bałwochwalstwie.
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